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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 31.05.2021, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 60 din 19.05.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr 

de 11 consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 60/19.05.2021. Materialele înscrise pe 

ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WhatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi (precizează că lasa masca mai jos de 

nas, deoarece se aburesc ochelarii), după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din 23.04.2021. 

2. Aprobarea devizului general și indicatorii tehnico-economici ai obiectivului de investiții 

„Reparații capitale la Școala Primara Nr. 2 Leorda, construire clădire anexă (centrală 

termică și magazie de lemne), amenajare teren de joacă dotat cu echipamente, amenajare 

căi de acces și împrejmuire școală ”. 

3. Stabilirea numărului de burse și a cuantumului unei burse pentru anul școlar 2020-2021, 

semestrul II  

4. Modificarea Contractului unic de delegare a gestiunii serviciilor publice 

de alimentare cu apă și de canalizare prin concesiune – județul Botoșani. 

5. Modificarea și  aprobarea organigramei și 

a statului de funcții ale aparatului de specialitate al primarului comunei Leorda. 

6. Aprobare taxe și impozite locale datorate de persoane fizice și juridice pe anul 2022. 

7. Introducere în buget suma primită pentru decontare lucrări înregistrare sistematica 

Finanțarea 5. 

8. Diverse. 

 

Dl. Grădinaru-arată că dorește suplimentarea ordinei de zi cu proiectul de hotărâre 

depus luna trecută la registratură, cu privie la acordarea gradației de vechime asistenți 

personali. Este nemulțumit de ce dl. secretar nu a pus acest proiect pe ordinea de zi 

actuală? Spune că v-a sesiza prefectura cu privire la acest lucru. 

Dl. secretar-explică că nu a trecut acest proiect pe ordinea de zi întrucăt nu este de 

competența consiliului local să aprobe un astfel de proiect. A fost trimis și răspuns dlui. 

Grădinaru cu privire la acest lucru. 

Dl. Grădinaru-nu este mulțumit de răspunsul primit, susține că este ambiguu. 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă inițial, citită de dl. primar, care nu conține 

proiectul propus. Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 împotrivă.  
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Dl. primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din 23.04.2021 

Nu sunt discuții pe marginea PV. 

Se supune la vot primul punct al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar 8 voturi 

pentru și 3 abțineri.  

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

 

2. Aprobarea devizului general și indicatorii tehnico-economici ai obiectivului de 

investiții „Reparații capitale la Școala Primara Nr. 2 Leorda, construire clădire 

anexă (centrală termică și magazie de lemne), amenajare teren de joacă dotat cu 

echipamente, amenajare căi de acces și împrejmuire școală ” 

 

Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat la comisii și a primit aviz. 

Dl. viceprimar-este necesar acest proiect, pentru copii din comună. 

Dl. Grădinaru – are acest dialog cu dl. primar: întradevăr este necesar acest proiect, 

dar întreabă de ce nu s-a trecut la treabă până acum, fiind bani din bugetul local? De ce nu 

s-a început acest proiect? A mai fost aprobat până acum. Se așteaptă să crească prețurile? 

Dl. primar-inițial ar fi vrut să vă răspund într-o ședință viitoare. Dar raspunde acum: 

anul trecut erau niște prețuri la motorină, materiale de construcții. Nimeni nu vine să facă 

lucrarea pe vechea sumă. Dacă dl. Grădinaru dorește să o facă cu banii de anul trecut este 

rugat să o facă! Nu vine nimeni la licitație! 

Se supune la vot punctul 2 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 11 voturi 

pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 

3. Stabilirea numărului de burse și a cuantumului unei burse pentru anul școlar 

2020-2021, semestrul II. 
 

Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat la comisii și a primit aviz. 

Dl. Grădinaru- crede că sunt 10 burse și întreabă care sunt ceilalți doi, de ce nu sunt 

trecuți în listă? Propune să se acorde încă 8 burse de merit copiilor din comună, care 

învață bine. 

Dl. secretar- sunt 8 deoarece atâtea dosare au fost depuse la școală. 10 au fost în 

semestrul I. 

Se supune la vot amendamentul dlui. Grădinaru, cu cele 8 burse de merit în plus. 

Se respinge cu 3 voturi pentru și 8 abțineri. 

Se supune la vot punctul 3 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 11 voturi 

pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

4. Modificarea Contractului unic de delegare a gestiunii serviciilor publice 

de alimentare cu apă și de canalizare prin concesiune – județul Botoșani. 
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   Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. A fost la comisii și a primit aviz.  

   Dl. Grădinaru-propun pe dl. primar. 

   Dl. Andronic – propun pe dl. viceprimar Maloș 

 

Se supune la vot punctul 4 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 11 voturi 

pentru ca dl. Maloș să reprezinte UAT Leorda. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 

 

5. Modificarea și  aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de 

specialitate al primarului comunei Leorda. 

 

   Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. A fost la comisii și a primit aviz. 

Dl. Grădinaru- a mai fost organizat o dată acest concurs, de ce nu s-a continuat? 

Dl. secretar – a fost anulat întrucât s-a greșit la organizarea lui și nu dorim să existe 

probleme. 

Dl. Angheluși-este bine că s-a organizat, dacă este dreptul salariatului. Se întreabă 

dacă diferența de salar pentru noua funcție a fost prinsă în buget, la capitolul cheltuieli cu 

personalul. 

Dl. secretar- nu știe dacă a fost prinsă, însă diferența nu este mare și crede că sigur se 

vor găsi bani pentru plata ei. 

Dl. Maloș-orice salariat are dreptul să promoveze așa că nu vede ce nu este în 

regulă? 

Dl. Grădinaru-pentru unii ”mumă și pentru alții ciumă”! 

Se supune la vot punctul 5 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 11 voturi 

pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 

  6. Aprobare taxe și impozite locale datorate de persoane fizice și juridice pe anul 

2022 

  Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. A fost la comisii. Nu s-a solicitat majorare de 

taxe, se propune păstrarea celor de anul trecut și indexarea lor cu rata inflației. 

  Dl. Grădinaru-propune să se amâne aprobarea acestui proiect. Nu a stat 30 zile la 

consultare publică. 

  Dl. secretar – precizează că referatul a fost primit pe data de 11.05 și imediat a fost adus 

la cunoștința opiniei publice prin afișare la sediul unității. Conform legislației în vigoare a fost 

stabilit un termen pentru amendamente, mai mare de 10 zile, pînă la data de 27.05 și nu a venit 

nimeni. Întrucât taxele aveau termen de aprobare până la sfârșitul lunii aprilie s-a luat hotărârea 

să fie supus aprobării în ședința din 31.05.2021. 

 

Se supune la vot punctul 6 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 8 voturi 

pentru și 3 abțineri. 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: 
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7. Introducere în buget suma primită pentru decontare lucrări înregistrare 

sistematica Finanțarea 5. 

 

Dl. Grădinaru – spunea dl. primar că primăria are 150 de ha în rezervă. Puteți să ne 

precizați dacă au fost identificate aceste suprafețe ? 

Dl. primar- nu a spus așa ceva, sunt aberații ce spune dl. Grădinaru. 

Dl. Grădinaru – motorina care se cumpără la ce se folosește, poate se folosește 

pentru lucrări la alte terenuri, ale primăriei ? 

Dl. primar-primăria nu are terenuri care să le lucreze UAT-ul! Așa ceva nu exită. Nu 

mai aduceți acuzații nefondate. Sunt organe competente care să facă cercetări. 

 

Se supune la vot punctul 7 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar de 11 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: 

 

8. Diverse 

Dl. Grădinaru - știu că a-ți adus motorină de două ori. Să fie desemnată persoană 

care se ocupă cu recepția motorinei și să se scoată pe bază de fișă. 

Dl. primar – vă asigur că se lucrează cu această motorină strict pentru comună și 

pentru locuitorii acesteia. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANDRONIC DUMITRU                        LUNGU CORNEL 


